

Title (en)

EQUIPMENT FOR PLAYING BASKETBALL

Title (de)

AUSRÜSTUNG ZUM PRAKТИЗIEREN VON BASKETBALL

Title (fr)

EQUIPEMENT POUR LA PRATIQUE DU BASKETBALL

Publication

**EP 4056242 A1 20220914 (FR)**

Application

**EP 22160911 A 20220308**

Priority

FR 2102297 A 20210309

Abstract (en)

[origin: CN115040849A] The invention relates to a device for playing basketball, comprising a base (1) and a post (2) having an upper part (2a) for carrying a plate (3) on which a basket (4) is mounted, said post having a lower part (2b) rotatably mounted on said base, said plate (3) being mounted on said upper part (2a) by means of a rotating mechanism (39) between an angled use position and an angled storage position, the mechanism comprises a daughter plate (40) for connecting together the upper ends of the upper portion (2a), the daughter plate comprising an extension (41) connected by a friction pivot to the plate (3), the position of use of the plate being defined by the daughter plate abutting on a member (50) fixed to the plate.

Abstract (fr)

L'invention concerne un équipement pour la pratique du basketball, comprenant une base (1) et un poteau (2) présentant un tronçon supérieur (2a) portant une planche (3) sur laquelle un anneau (4) de basketball est monté, ledit poteau présentant un tronçon inférieur (2b) qui est monté en rotation sur ladite base, la planche (3) étant montée sur le tronçon supérieur (2a) par l'intermédiaire d'un mécanisme (39) de rotation entre une position angulaire d'utilisation et une position angulaire de rangement, ledit mécanisme comprenant une platine (40) d'association de l'extrémité supérieure du tronçon supérieur (2a), ladite platine comprenant une extension (41) liée à la planche (3) par l'intermédiaire d'un pivot à friction, la position d'utilisation de ladite planche étant délimitée par la mise en butée de ladite platine sur un organe (50) solidaire de la planche.

IPC 8 full level

**A63B 63/08** (2006.01); **A63B 71/02** (2006.01)

CPC (source: CN EP US)

**A63B 63/083** (2013.01 - CN EP US); **A63B 71/023** (2013.01 - EP); **A63B 2071/025** (2013.01 - EP US); **A63B 2071/026** (2013.01 - EP US);  
**A63B 2210/50** (2013.01 - CN EP); **A63B 2225/093** (2013.01 - CN EP)

Citation (applicant)

- FR 3022795 A1 20160101 - DECATHLON SA [FR]
- FR 3022796 A1 20160101 - DECATHLON SA [FR]

Citation (search report)

- [AD] FR 3022795 A1 20160101 - DECATHLON SA [FR]
- [A] CN 107670252 A 20180209 - WANG WEIJIE
- [A] US 2006276273 A1 20061207 - PERRY ROBERT S [US], et al
- [A] US 4266764 A 19810512 - COLLINS ANDREW P

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

**EP 4056242 A1 20220914; EP 4056242 B1 20231227**; CN 115040849 A 20220913; FR 3120544 A1 20220916; FR 3120544 B1 20230317;  
US 2022288476 A1 20220915

DOCDB simple family (application)

**EP 22160911 A 20220308**; CN 202210223738 A 20220309; FR 2102297 A 20210309; US 202217689023 A 20220308